
Uprzejmie prosz ę o potraktowanie poni Ŝszej interwencji jako interpelacji, 
pozdrawiam Mirosław Gilarski U Ŝytkownik [wył ączenie jawno ści w zakresie danych 
osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia  6 wrze śnia 2001r. o dost ępie do 
informacji publicznej; jawno ść wył ączył Ryszard Marek Pełnomocnik Prezydenta Miasta 

Krakowa ds. Ochrony Informacji Niejawnych]  napisał: >Szanowni Pa ństwo,  

>jeste ście Radnymi dumnego Miasta Krakowa i sami zapewne j este ście dumni >z 
tego faktu. Słusznie. 

>Dzisiaj zwracam si ę do Was, bo straciłem ju Ŝ siły do samotnej, cichej 
>walki o czyste miejsce, w którym mieszkam,, Do tej  pory starałem si ę sam 
>sprz ąta ć śmieci rozwiewane po lasku przy ulicy Korpala na Kli nach 
>Borkowskich, ale dalej ju Ŝ nie mog ę, 

>Doł ączam dzisiejsze (19.04.2010) zdj ęcia pojemników na śmieci przed 
>wizyt ą MPO (zdj.nr 1) i po wizycie pracowników tej szacow nej, miejskiej 
>Firmy (zdj , nr 2) . Uwa Ŝam, i mam nadziej ę, Ŝe macie podobne odczucia, > Ŝe 
nie tak powinna wygl ądać praca MPO., 

>Góra śmieci, któr ą widzicie na zdj,nr l wyrosła po tygodniowym braku 
>wywozu śmieci„ Inn ą spraw ą jest korzystanie z widocznych kontenerów 
>przez mieszka ńców osiedla, którzy nie płac ą za wywóz śmieci, Z tym ani 
>nasza Wspólnota Mieszkaniowa (Pod D ębami 1), ani Miasto do tej pory nie 
>potrafiło sobie poradzi ć., 

>Doł ączam tak Ŝe pro śbę wysłan ą do MPO z 26.03.2010, która pozostała bez 
>odpowiedzi. 

>Prosz ę uprzejmie, na podstawie Art.,61„ ust.l, Konstytucj i RP:"Obywatel 
>ma prawo do uzyskiwania informacji o działalno ści organów władzy 
>publicznej oraz osób pełni ących funkcje publiczne. Prawo to obejmuje 
>równie Ŝ uzyskiwanie informacji o działalno ści organów samorz ądu 
>gospodarczego i zawodowego a tak Ŝe innych osób oraz jednostek 
>organizacyjnych w zakresie, w jakim wykonuj ą one zadania władzy 
>publicznej i gospodaruj ą mieniem komunalnym lub maj ątkiem Skarbu 
>Państwa„" 

>o informacj ę, jakie działania Pa ństwo podejm ą, by problem śmieci w 
>lasku na Klinach przestał by ć problemem.. 
>Z powa Ŝaniem > [wył ączenie jawno ści w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5  
ust. 2 ustawy z dnia 6 wrze śnia 2001r. o dost ępie do 
informacji publicznej; jawno ść wył ączył Ryszard Marek 
Pełnomocnik Prezydenta Miasta Krakowa ds. Ochrony 
Informacji Niejawnych] 

 

 


